



**Deltagere:** Karina Jensen (KJ)  
Pia Knudsen (PK)  
Sara Jacobsen (SJ)  
Kristina Wollesen (KW)  
Simone Skovhaur (SS)

**Fraværende:** -

**Kopi til:** Deltagerne + hjemmesiden

**Referent:** Pia Knudsen

**Mødedato:** 16. april 2018

**Emne:** Bestyrelsesmøde

Emne	Kommentarer	Deadline	Ansvarlig
<b>1. Elevponyer</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Der holdes udkig efter en max. 1er pony eller lille hest</li><li>Nadja bliver fremover brugt som elevpony</li><li>Tag skal sættes på fodervognen hos elevponyerne</li></ul>		Alle Alle
<b>2. Undervisning</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Der har været problemer med forældre der blander sig i undervisningen. Dette er ikke acceptabelt.</li></ul>		
<b>3. Stævneudvalg</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>TBR skal afholde D9 mesterskabet d. 25. og 26. august</li><li>Der skal findes ekstra sponsorgaver og en hovedsponsor</li><li>Det blev besluttet at finde en TD'er til D9 mesterskabet for at imødekomme nogle af de problemer man oplevede i Bramming i 2017. Sara spørger Bjarne</li><li>Toiletvogn skal bestilles. Undersøge om Løbner vil sponsorere igen.</li><li>Eventuelt afholde Ring og Spring stævne som D-stævne på græsbanen i sommerhalvåret</li><li>D-Stævnet i April gik fint og banen</li></ul>		SJ SJ SJ KJ



## Mødereferat

Emne	Kommentarer	Deadline	Ansvarlig
	var fin <ul style="list-style-type: none"><li>Klubmesterskab afholdes d. 16. og 17. juni med sponsorklasser og mesterskabsklasser. I år gælder OUT-reglerne for deltagelse i mesterskabsklasserne.</li></ul>		
<b>4. Cafeteriaudvalg</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Slushicemaskinen bookes til Klubmesterskab og D9 mesterskab</li><li>Pia køber kontaktgrill så vi kan sælge burgere til de 2 stævner</li><li>Der skal findes en eller to mere til cafeteriaudvalget</li></ul>		PK PK
<b>5. Aktivitetskalender</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Der laves opslag om ridelejr som gennemgås på næste møde.</li><li>Det blev aftalt at lave en ridelejr for de lidt ældre ryttere fra fredag til lørdag og så de mindre ryttere fra lørdag til søndag som vi plejer</li><li>Elise Brøgger Petersen arrangerer arbejdsdag d. 5. maj hvor alle spring skal males.</li></ul>		PK
<b>6. Nyt fra kasserer</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Simone undersøger mulighederne for at skifte bank, da det er dyrt i nuværende bank hver gang der skiftes kasserer og kontooplysninger m.m. skal opdateres</li><li>Det blev besluttet at der oprettes en erhvervskonto, som tilknyttes Tøbel Rideklub</li></ul>		Alle SS
<b>7. Ridebaner/-hal</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Bunden i den lille og store ridehal renoveres til september</li><li>Der skiftes sand på den første del af udendørsbanen i sommerferien, hvis vi kan låne maskine og folk, så den er fin til D9 mesterskabet</li><li>Belysning i begge haller er udskiftet til LED</li></ul>		Alle Alle PK



## Mødereferat

Emne	Kommentarer	Deadline	Ansvarlig
	<ul style="list-style-type: none"><li>Der søges om midler til udskiftning af barriere i den lille ridehal hos SE vækstpulje</li></ul>		PK
<b>8. Diverse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Nye navneskilte til boksene</li><li>Skilt med MobilePay nr. til ridehallen</li><li>Husk at give besked til den øvrige bestyrelse i gruppen når der laves aftaler med ryttere</li><li>Service på varmeblæser</li></ul>		PK/KW PK Alle  KW
<b>9. Næste møde</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Dato for næste bestyrelsesmøde er <b>28. maj 2018 kl. 18.30</b> i rytterstuen</li></ul>		Alle

Referatet godkendt / 2018

\_\_\_\_\_  
Karina Jensen  
Formand

\_\_\_\_\_  
Kristina Wollesen  
Næstformand

\_\_\_\_\_  
Pia Knudsen  
Sekretær

\_\_\_\_\_  
Sara Jacobsen  
Medlem

\_\_\_\_\_  
Simone Skovhaur  
Medlem